
 

 

上海工业自动化仪表研究院有限公司 
SHANGHAI INSTITUTE OF PROCESS AUTOMATION & INSTRUMENTATION CO., LTD 

Add:上海市徐汇区漕宝路 103 号/103Caobao Road, Xuhui District, Shanghai 200233 China 

Tel: +86 21 64368180 Fax: +86 21 64333566 P.C: 200233 www.sipai.com 

 

Hotel Booking  

酒店预订相关事宜 
For authors and students plan to participate in the conference, should book the hotel as soon as possible 

after registration. 

We recommend you two hotels for you to choose. One of the hotels (Golden Tulip Shanghai Rainbow) 

is the conference venue, the other hotel has a five-minute walking distance from the conference venue. 

 
对于计划参加本次会议的作者和学生，我们建议您在注册完成后尽快预定酒店，我们推荐您入住以下

两家酒店。其中虹桥郁锦香宾馆是会议会场所在，另一家全季酒店中山西路店距离会场有五分钟步行

路程。 

 
1# Golden Tulip Shanghai Rainbow 上海虹桥郁锦香宾馆 

2000 West Yanan Road, Changning Shanghai 长宁区延安西路 2000 号 

Superior Twin Room 

高级双床房 

780 RMB/Room/Night 

780 人民币/间/晚 

Superior King Room 

高级大床房 

700 RMB/Room/Night 

700 人民币/间/晚 

Deluxe King Room 

豪华大床房 

850 RMB/Room/Night 

850 人民币/间/晚 

Executive King Room 

豪华行政房 

1298 RMB/Room/Night 

1298 人民币/间/晚 

We have only 10 rooms each type per night. If you decide to choose this hotel, please contact us via E-

mail or telephone. 
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每种类型的房间我们仅有 10 间/晚，如果您决定入住此酒店，请您尽快通过电子邮件或电话联系我们

预订。 

 

2# JI Hotel Shanghai Hongqiao West Zhongshan Road 全季酒店中山西路店 

908 West Zhongshan Road, Changning Shanghai 长宁区中山西路 908 号 

You can view prices of this hotel on the hotel’s official website: 

您可以在全季酒店（华住集团）官方网站上浏览此酒店的相关信息： 

 

http://hotels.huazhu.com/hotel/detail/2000516?CheckInDate=2018-10-16&CheckOutDate=2018-10-

19 

 

You could also modify the check in date and check out date according to your plan. 

It is also possible for you to contact us to book hotel for you before 15. Aug, the price for each room 

would be 659RMB/Room/Night. Due to the China International Import Expo, the hotel price in Shanghai 

had increased more than 30% than usual. It is better for you to compare the price on the official website 

to the price we offer before the reservation. 

 
我们为您准备了 10.16-10.19 日的预订网址供您查看，您也可以根据您的计划修改您的入住和退房时

间。如果您在 8 月 15 日之前联系我们预订此酒店，我们的团体价格是 659 人民币/间/晚。由于中国进

口博览会即将在上海举行，上海的酒店价格较同期增长了 30%多，我们建议您比较酒店官方网站和我们

所提供的团体价格后进行预定。 

 

If you need any help, please feel free to contact via E-mail or telephone. 8:30-17:00 Weekdays. 

 
如果您对于酒店预订等事宜有相关疑问，请通过电子邮件或电话和我们沟通。工作日 8:30-17:00。 

 

E-mail: icrms2018@126.com 

Telephone: 021-64368180-388 
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